
Generalforsamling i Dall Villaby Støtteforening tirsdag d. 31/1-23. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer og referent:  
Ordstyrer er Claus Munk Andersen og referent er Lotte Højgaard 
Kastbjerg. 
 

2. Formandens beretning til godkendelse: 
 
Så gik året 2022. Det var den første rigtige byfest i 3 år efter en 
coronaperiode. Tusind tak til alle de frivillige, der valgte at lægge 
kræfter sammen med os i bestyrelsen.  
Der var en god opbakning til ugen generelt, selvom vi gerne ville 
have solgt lidt flere billetter til grisefesten og sildebord. 
Der var i 2022 lavet nogle investeringer efter 10 år som forening 
bla. computer, printer mv, der gerne skulle bruges i flere år 
fremover, også har vi al information samlet, hvis der er nogle, der 
skulle udtræde af bestyrelsen. Det sparer os for rigtig mange 
penge fremadrettet. 
Vi har nydt, at vi har fået flere kræfter ind i bestyrelsen, da det har 
givet flere ideer mv, men vi kan sagtens bruge endnu flere hænder, 
både til at komme med ideer, men også til hjælp af udførslen af 
ideerne. Det kunne fx være nogle, der kunne søge fonde til indkøb 
af foreningens drift. 
Vi har udover byfesten i juni måned, afholdt sildebord i november 
med pæn tilslutning og god stemning. 
Vi har afholdt juletræsfest i Ferslevhallen den første søndag i 
advent. Her var der også pæn tilslutning fra både Dall, Ferslev og 
omegn, og det er dejligt at afholde festen, hvor flere generationer 
deltager.  
Vi har indledt en dialog med Det samlet Ferslev og Ferslev 
Borgerforening, så vi kan lave fælles arrangementer fremover. På 
tegnebrættet er en Oktoberfest. 
Vi valgte under byfesten 2022 ikke at hæve priserne på mad og 
drikkevarer. Vores fokus var at være sammen og at alle skulle 
have mulighed for at deltage. 



Overskuddet har derfor ikke været stor, da priserne samtidig er 
steget. 
I 2023 er planen, at udgifterne ikke skal være for store på trods af 
den økonomiske situation.  
Derudover skal sildebordet, der ligger i november, ligge på en 
lørdag, så flere mennesker kan deltage. Derudover er planen, at 
alle de arrangementer vi afholder, skal melde udsolgt.  
 
Formandens beretning blev godkendt 
 

2.1 Vedtægtsændringer:  
Der er ikke nogle. 
 

3. Regnskabsaflæggelse til godkendelse og fremlæggelse af budget: 
Indtægter: 261.510,36 kr. 
Udgifter: 219.293,97 kr. 
Reklameomkostninger: 7.390,00 kr. 
Administrationsomkostninger: 33.598,02 kr. 

Det samlede overskud blev på 123,46 kr. 

Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent for det følgende år ifølge §4: 
Kontingentet bibeholdes som i de foregående år. 
 

5. Behandling af indkomne forslag: 
Der er kommet et forslag til en hundeskov, og de har søgt en sum 
penge fra støtteforeningen til opstart af sådan en. Der er kommet 
godkendelse fra kommunen. Hundeskoven skal ligge på den 
gamle legeplads ud mod Skudshalevej. 
I forhold til vores vedtægter skal indkomne forslag være indsendt 
senest d. 1/10, og da dette forslag ikke overholdt denne deadline, 
tager vi derfor forslaget med til næste år.  
 

6. Valg til bestyrelse efter reglerne i §7: 
4 på valg: Bettina Korsgaard, Lene Munk Christiansen, Lotte 
Højgaard Kastbjerg og Nicolai Amdi Jakobsen. 
Alle ønsker genvalg og blev genvalgt. 



Der er 1 ledig plads i bestyrelsen, så kontakt endelig formand 
Bettina Korsgaard. 
 

7. Valg til revisor og revisorsuppleant: 
8. Bente Holst og Camilla Holst ønsker genvalg og blev genvalgt. 

 
9. Eventuelt. 


